

281 (III). Refugees and displaced persons

The General Assembly

Takes note of the report of the Secretary-General, drawn up in consultation with the International Refugee Organization on the repatriation, resettlement and immigration of refugees and displaced persons.¹

*Two hundred and fifteenth plenary meeting,
16 May 1949.*

282 (III). Discriminations practised by certain States against immigrating labour and, in particular, against labour recruited from the ranks of refugees

The General Assembly,

Considering the statement made by the Polish delegation to the effect that it wishes to postpone examination of the item to the fourth regular session of the General Assembly,²

1. *Withdraws* from the agenda of its third regular session the item entitled: "Discriminations practised by certain States against immigrating labour and, in particular, against labour recruited from the ranks of refugees";

2. *Recommends* the Secretary-General to include this item in the provisional agenda of the fourth regular session of the General Assembly, as an item outstanding from the agenda of the third regular session.

*Two hundred and fifteenth plenary meeting,
16 May 1949.*

¹ See documents E/816, E/816/Add.1, E/816/Corr.1 and A/C.3/375.

² See document A/SR.215.

281 (III). Réfugiés et personnes déplacées

L'Assemblée générale

Prend acte du rapport du Secrétaire général, établi en consultation avec l'Organisation internationale pour les réfugiés, sur le rapatriement, la réinstallation et l'immigration des réfugiés et personnes déplacées¹.

*Deux cent quinzième séance plénière,
le 16 mai 1949.*

282 (III). Mesures discriminatoires prises par certains Etats contre la main-d'œuvre immigrée, et notamment contre la main-d'œuvre recrutée parmi les réfugiés

L'Assemblée générale,

Considérant la déclaration faite par la délégation polonaise exprimant son désir de remettre à la quatrième session ordinaire de l'Assemblée générale l'examen de ce point²,

1. *Retire* de l'ordre du jour de sa troisième session ordinaire le point intitulé: "Mesures discriminatoires prises par certains Etats contre la main-d'œuvre immigrée, et notamment contre la main-d'œuvre recrutée parmi les réfugiés";

2. *Recommande* au Secrétaire général d'inscrire cette question à l'ordre du jour provisoire de la quatrième session ordinaire de l'Assemblée générale, en tant que point demeuré en suspens de l'ordre du jour de la troisième session ordinaire.

*Deux cent quinzième séance plénière,
le 16 mai 1949.*

¹ Voir les documents E/816, E/816/Add.1, E/816/Corr.1 et 2, et A/C.3/375.

² Voir le document A/SR.215.